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宜家移民今日特別優先向所有
宜家移民客戶估計及公布2025
年度加拿大移民配額人數及申
請應對方法。
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全球首播2025度移民配頟

此前，加拿大政府已經公布2025年總移民人數會由50萬人削減至40萬人。

根據魁北克省最新的公告 * ，該省將接收64%經濟類移民，該省將接收64%經濟
類移民、22%家庭團聚移民、14%保護移民。依據這些魁省最新公布百分比，我
們推算整個加拿大在2025年移民人數以400,000總數計:(1) 經濟移民(包括技術移
民及少部份商業投資移民)應接收256,000人，在這256,000人 ，1/8會是投資及商
業移民，7/8會是技術移民，包括留學生變移民或打工變移民。另外，(2) 2025年
接收的家庭團聚配額若是88,000人，(3) 而難民及保護人數會是56,000千人。

如果父母親團聚仍未開放配額，可能會累積到未來用，但留意了父母親團聚之
外，還有夫妻團聚都包含在這88,000人內。

許多人不知道技術移民與商業移民的比例是怎樣計算出來的。根據歷史經驗，一
般是1比7的比例，即是每收一個投資或商業移民就會多收七個技術移民去協助這
個新的僱主創業。在經濟移民類別中，1/8是僱主移民，7/8則是技術移民。
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The Canadian government has previously announced that the total immigration number for 2025
will be reduced from 500,000 to 400,000 individuals.

According to the latest announcement from Quebec *, the province will accept 64% economic
immigrants, 22% family reunification immigrants, and 14% protection immigrants. Based on these
percentages, the total estimated number of immigrants for Canada in 2025, with a target of
400,000 people, will include: (1) Economic immigrants (including skilled workers and a small
portion of business investment immigrants) totaling 256,000 individuals. Of these 256,000, 1/8 will
be investment and business immigrants, while 7/8 will be skilled workers, including those
transitioning from student status or temporary work permits to permanent residency. In addition, (2)
the family reunification quota for 2025 is projected to be 88,000 individuals, (3) and the number of
refugees and protection immigrants will be 56,000 individuals.

If the parent reunification quota is not yet open, it may accumulate for future use. However, it is
important to note that the 88,000 individuals mentioned above also include spouses and other
family reunification cases, not just parents.

The ratio between skilled workers and business immigrants is often misunderstood. Based on
historical trends, the typical ratio is 1:7, meaning that for every investment or business immigrant
accepted, seven skilled workers are admitted supporting the new employer in establishing their
business. In the Economic immigrant category, 1/8 will be employer-driven, while 7/8 will be skilled
immigrants.
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HCDF Immigration Inc. is prioritizing
the estimation and announcement
of the 2025 Canadian immigration
quota and application strategies for
all clients.

UNDERSTANDING THE 2025 IMMIGRATION QUOTA
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A PIONEERING ANALYSIS
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